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Ander Balázs
országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök [Ír! 

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Ors:zággyíílésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Agrárminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

,,De mi lesz a valódi Dél-somogyi Tihorczokkal?"

címmel.

A benyµjtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

A SEFAG Zrt. Darány környéki területein szeptember 01. és október 30. között O-tól 24 óráig
tartó, teljes erdőlátogatási tilalom van érvényben.

A település lakossága részéről több panaszos megkeresést is kaptam a helyiek életét súlyosan
korlátozó vadászati előírások miatt. A Darány és Vidéke Vt. a lakosságtól csupán 09.00-15.00
közötti időpontban kéri az erdőlátogatási tilalom betartását, tehát van arra élő és helyi
precedens, hogy a egyes vadásztársaságok a településen élő emberekre is tekintettel tudnak
lenni, ha akarnak.

Tisztelt Miniszter Úr!

Fentiek alapján kérdezem, tervezik-e, hogy a SEFAG területein érvényben lévő erdőlátogatási
tilalmat enyhítik. Ha ez nem áll szándékukban, kérem, indokolják elutasító álláspontjukat.

Budapest, 2018. szeptember 07.
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